
Potpredsjednik Milan Vučinić

U izvještajnom periodu, aktivnosti potpredsjednika Milana Vučinića bile su usmjerene 
na:

 Daljoj finansijskoj konsolidaciji Opštine kroz konkretne mjere kvalitetnije 
naplate komunalija i poreza , ukupnoj finansijskoj disciplini  i saniranju 
finansijske situacije u pojedinim opštinskim preduzećima;

 Koordinaciji više projekata u kojima su pored opštinskih sekretarijata i službi 
bila uključena i opštinska preduzeća , a koji su se odnosili na :

 ambijentalno uređenje opštine u cilju kvalitetnije pripreme turističke sezone,
 preduzimanju konkretnih mjera na sanaciji atmosfersko-kanalizacione mreže 

na području opštine, sa izradom planova za nastavak realizacije investicionih 
projekata u ovoj oblasti za period 2014-2015.g.,

 izradu Akcionog plana unapređenja i razvoja sistema javnog gradskog 
transporta putnika, sa posebnim akcentom na taxi prevoz,

 aktivnosti Organizacionog odbora na pripremi javnog dočeka Nove godine, 
koji se ogleda u estetskom,ambijentalnom i komunalnom uređenju grada.

 Radu u komisijama, po rješenju predsjednika Opštine :
 predsjednik Komisije za raspodjelu sredstava NVO,
 predsjednik Komisije za dodjelu stipendija,
 član mješovite tenderske komisije za prodaju i valorizaciju lokaliteta 

„Kraljičina plaža”;

Međunarodni tender za prodaju i valorizaciju lokacije "Kraljičina plaža" objavljen je u 
oktobru 2012. godine. Kompanija "Queens Beach Development" član Royal Grupe iz 
UAE, kao jedini ponuđač je pozvana i pregovori su započeti 8 i 9 aprila 2013. godine 
povodom Ugovora o kupoprodaji nepokretnosti sa investicionim ulaganjem, Ugovora 
o komunalijama i Ugovora o zakupu Morskog dobra. Kako je neophodno usaglasiti 
odredbe sva tri ugovora i pažljivo razmotriti sve zahtjeve obije strane, možemo 
konstatovati da se pregovori odvijaju prihvatljivom dinamikom.

 Formiranju Kancelarije za evropske integracije i saradnju, čija je sistematizacija 
u izradi,a čiji su kapaciteti osnaženi i edukovani kroz sprovođenje adekvatne 
obuke  u cilju kvalitetne izrade, promocije i realizacije projektnih ideja i 
programa.

U ovom periodu rezultati tima na projektima su sledeći :



 uspješno realizovan projekat „Podrška strateškom planiranju” SeeNet 
(Translokalna mreža za saradnju između Italije i Jugoistočne Evrope), u 
partnerstvu sa opštinom Kotor. Ovim projektom  obezbijeđeni su značajni 
benefiti (GIS-geografski informacioni sistem, obuka za zaposlene,studijska 
posjeta i štampanje promotivnog materijala na temu održivog turizma). 
Realizacija ovog projekta popraćena je nagradom u okviru programa 
„Najbolja praksa u lokalnoj samoupravi” u oblasti „Turistički potencijali u 
funkciji lokalnog razvoja ;

 kandidovan je i projekat „Novi Stari gradovi”na tenderu za prekograničnu 
saradnju IPA I , komponenta II, Crna Gora-  Hrvatska.U okviru ovog 
projekta opština Budva se pojavljuje kao lider aplikant, dok su nam partneri 
opština Korčula i razvojna agencija DUNEA iz Dubrovnika;

  u okviru projekta „Bezbjednost u saobraćaju u lokalnim zajednicama u 
službi razvoja turizma u pograničnim poslovima” opština Budva učestvuje 
kao partner, a projekat je kandidovan na tenderu za prekograničnu saradnju 
IPA I, komponenta II,Crna Gora- Hrvatska,

  kao partner opština Budva učestvuje i u okviru projekta „Energetska 
efikasnost”, koji se realizuje kroz međuopštinsku saradnju,

  intenzivna saradnja sa Ministarstvom Vanjskih poslova i evropskih 
integracija na finalizaciji strateških dokumenata koji će predvidjeti sektore 
saradnje i finansiranja u Crnoj Gori, od strane EU /Nacionalna IPA i 
Višekorisnička IPA za period 2014-2020.

 Daljem jačanju i proširivanju saradnje u okviru Foruma Jadransko – Jonskih 
gradova, u duhu dobre prakse naše Opštine,u cilju promocije same 
Opštine,širenju kontakata,razvoja saradnje,a prije svega na pripremi, 
kandidovanju i implementaciji zajedničkih projekata kod EU fondova. U 
izvještajnom periodu aktivno smo učestvovali u radu na sjednicama  Upravnog 
odbora održanim u Zadru/20-22. aprila/ i Mostaru /4-5 oktobra/ kao i na 
plenarnom zasjedanju u Brindiziju/9-11. decembra/.

Rezultati dosadašnje saradnje u okviru Foruma ogledaju se kroz :

 organizaciju „Omladinskih igara Jadransko – Jonskog regiona”,od 5-8. 
juna ove godine u Ankoni,gdje smo određeni kao grad lider u igrama i 
koordinator aktivnosti za Crnu Goru;

 zajednički kulturni projekat gradova Foruma na promociji kulturno – 
zabavnih manifestacija koje se održavaju tokom godine, a koje bi na 
adekvatan način bile ponuđene gostima iz različitih krajeva svijeta kao 
jedan zajednički program;

 potpisivanje Memoranduma o razumjevanju između gradova Venecije i 
Budve u okviru projekta NETCET City Network, koji promoviše ulogu 
gradova na zaštiti životinjskog svijeta na Jadranu.



Obavljanju i drugih poslova ,radnih i protokolarnih, povjerenih  od strane 
Predsjednika.


